
  Ontvangen 8-9-2023 

Beste mensen, 

Ongevraagd mail ik jullie om aandacht te vragen voor de parkeerdruk die ontstaat 

wanneer ‘De Emmaloods’ gebouwd gaat worden. 

Hier staan nu 45 auto’s (betaald) geparkeerd van buurtbewoners, van centrum 

bewoners. Nu is mijn vraag welke oplossing de gemeente heeft voor de 

parkeerdruk die ontstaat in het centrum van Goirle, wanneer de ‘parkeer loods 

Emmastraat’ niet meer gebruikt kan worden. 

In de bouwplannen wordt tegenwoordig (o.a. ook op de hoek Tilburgse weg-

Kalverstraat en dan de Emma-loods) rekening gehouden met 

parkeermogelijkheden. Maar ik zie nergens initiatieven voor een oplossing van de 

parkeerdruk die ontstaat wanneer de 45 auto’s weer in het centrum van Goirle hun 

plaatsje moeten vinden. Het houdt niet alleen mij bezig, maar ook vele andere 

buurtbewoners. Ik vraag me af of het parkeren op het Oranjeplein voor al deze 

auto’s wel toereikend is. 

Heel graag zie ik mogelijke oplossingen voor het te ontstane probleem tegemoet. 

Ik hoop van harte dat u de wethouder hierover vragen wilt stellen en wilt 

aandringen op een oplossing. 

Met dank, ik heb al eerder gemaild naar de gemeente maar daarop niets totaal niets 

gehoord, zelfs geen bevestiging van ontvangst. Nu is het een politiek roerige tijd 

geweest wat die radiostilte mogelijk kan verklaren. 

Ik zie jullie antwoorden of voorstellen m.b.t. dit probleem graag tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

 


